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       PROTOKÓŁ NR  29-3/2023 

z  posiedzenia doraźnej  

Komisji ds. Reformy Jednostek Pomocniczych Miasta Gdańska,  

które  odbyło  się  21 kwietnia 2023 r. o godzinie 17:30. 

 

Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem  

środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

 

 

Obecność: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

 

L.p. 

 

Nazwisko  i imię 

 

Funkcja 

Podpis- 

rozpoczęcie 

posiedzenia 

Podpis –  

zakończenie 

posiedzenia 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

Przewodniczący 

 

obecny 

 

obecny 

 

2. 

 

Plewa Romuald 

Wice- 

przewodniczący 

 

obecny 

 

obecny 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

członek 

 

obecna 

 

obecna 

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

„ 

 

obecna 

 

obecna 

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

„ 

 

obecny 

 

obecny 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

„ 

 

obecny 

 

obecny 

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

„ 

 

nieobecny 

 

nieobecny 

 

Na stan siedmiu członków Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło siedmiu, czyli było 

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Lista  innych osób  obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji - powitał zebranych gości  

i przedstawił  zaproponowany porządek obrad: 

1. Przyjęcie autopoprawek 35 projektów uchwał  w sprawie zmiany statutów dzielnic. 

 

2. Sprawy różne, wolne wnioski, korespondencja. 
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Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – wyjaśnił, że jeśli chodzi o autopoprawki to były 

one tworzone najpierw w oparciu o wskazówki radcy prawnego, ujęto tam również 

sugestie Andrzeja Witkiewicza odnośnie wprowadzenia zapisu dotyczącego tekstu 

jednolitego. Propozycja jest taka żeby tekst jednolity powstał do 30 czerwca 2024 roku ale 

to jeszcze będzie omawiane. Dodał, że ma nadzieję, że każdy z członków komisji zapoznał 

się z treścią autopoprawki. Było wiele poprawek czysto technicznych i interpunkcyjnych.  

Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – spytał wygląda 

obecnie sytuacja z udostępnianiem informacji publicznej.  Kto ma się tym zajmować  - czy 

rady mają to robić czy też Biuro ds. Rad Dzielnic. Spytał też czy na pewno rady muszą 

przekazywać jako informację publiczną notatki i inne dokumenty z sesji czy komisji. Dodał, 

że jego zdaniem powinno to być ograniczone do podstawowych dokumentów jak 

protokoły czy listy obecności.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – odpowiedział, że przepisy szczegółowo tego 

nie precyzują. Dotychczas był zapis mówiący, że dokumenty są przechowywane  

w siedzibie rady ale zrezygnowano z tego przepisu. Jeśli chodzi o notatki z komisji czy 

dyżurów to nie muszą one być przekazywane i mogą być traktowane jako informacja 

wewnętrzna.  

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

stwierdziła, że jej zdaniem wcześniej ten zapis był lepszy ponieważ obecny sugeruje, że 

mamy do czynienia z dokumentami tajnymi do których można uzyskać dostęp tylko za 

pomocą informacji publicznej.  

 Monika Mazurowska – Zarząd Dzielnicy Aniołki – spytała czy po tych autopoprawkach 

trzeba będzie przechowywać w siedzibie rady kopie faktur do wydatków budżetowych czy 

też skoro są one przekazane do różnych jednostek miejskich to rada już nie musi ich 

przechowywać. 

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

powiedziała, że przepis regulujący tą sprawę jest w par. 34 ust. 9 i wcześniej nie było tego 

zapisu w dokumencie z 2020 r. Wynika z niego, że dokumenty udostępnia właściwy 

wydział Urzędu Miejskiego w Gdańsku lub jednostka organizacyjna miasta, więc rady nie 

muszą przechowywać kopii faktur. 

Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – spytał, czy skoro 

dzielnica nie ma osobowości prawnej to czy cokolwiek musi udostępniać. Dodał, że 

powinien to robić Urząd Miejski w Gdańsku.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – odpowiedział, że jeśli chodzi o obowiązek 

udostępniania przez radę czy zarząd to nie ulega on wątpliwości. Natomiast pytanie jest 

kto fizycznie będzie się tym zajmował.  
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Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – powiedział, że może 

to mieć duże znaczenie, jeśli jakiś dociekliwy mieszkaniec będzie chciał uzyskać takie 

informacje. Dodał, że jest jak najbardziej za jawnością ale uważa, że powinno zostać 

dokładnie określone kto ma obowiązek udostępniać tego typu dokumenty, żeby uniknąć 

takiej sytuacji jaka miała miejsce z radną dzielnicy Wrzeszcz Górny. 

Paweł Kordowski – kierownik Referatu ds. Rad Dzielnic – powiedział, że spotkał się z tą 

osobą i jej stanowisko jest takie, że zamierza wnioskować o odwołanie Przewodniczącego 

tej Rady Dzielnicy.  

Romuald Plewa – członek komisji – dodał, że ta Pani ma swoją wizję funkcjonowania 

rady dzielnicy i uważa, że wszyscy powinni wykonywać jej polecenia. Dodał, że 

wystarczyłoby gdyby był dostęp elektroniczny do dokumentacji rad dzielnic i nie byłoby 

problemów z przechowywaniem. Natomiast oryginały papierowe byłyby przechowywane 

w jednostce obsługującej radę dzielnicy. 

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – dodała, 

że do właściwości Przewodniczącego Rady należy przekazywanie uchwał Rady wraz  

z kopią protokołu i kopią listy obecności z sesji do Prezydenta Miasta Gdańska w terminie 

14 dni od ich podjęcia oraz zamieszczanie ich na stronie internetowej dzielnicy. 

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech – 

Lipce – powiedziała, że nie każda rada ma stronę internetową.  

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

uzupełniła, że strona internetowa dzielnicy jest opisana w słowniczku  jako zakładka 

dotycząca dzielnicy znajdująca się na stronie internetowej miasta Gdańska. 

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech – 

Lipce – odpowiedziała, że nie ma dostępu do tej strony i nie chce się tym zajmować.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – powiedział, że i tak będzie musiał to robić 

Przewodniczący Rady Dzielnicy.  

Romuald Plewa – członek komisji – stwierdził, że jeżeli w jakichś radach dzielnic nie 

będzie osoby, która będzie zamieszczać dokumenty to konieczne będzie znalezienie 

takiego rozwiązania, żeby robił to konkretny pracownik Urzędu Miejskiego. 

 Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

zwróciła uwagę, na fakt, że Biuro ds. Rad Dzielnic ma naprawdę dużo obowiązków 

i również ograniczone zasoby ludzkie. Dodała, że być może w przyszłości zmieni się zakres 

obowiązków biura ale na ten moment w statutach rad dzielnic zapisy są jednoznaczne.  

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech – 

Lipce – powiedziała, że na początku działalności komisji było mówione, że  celem będzie 

odciążenie rad dzielnic. Natomiast w tej chwili najbardziej odciążeni zostali urzędnicy.  
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Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – zgodził się z wypowiedzią S. Betlej, że 

ograniczone są zasoby kadrowe Urzędu Miejskiego. Dodał, że biuro wspiera rady dzielnic 

bardziej w kwestiach merytorycznych.  

Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Strzyża – podziękował, za 

wsparcie Biura ds. rad dzielnic. Stwierdził jednak, że niedopuszczalne jest aby w Gdańsku 

miała miejsce dyskryminacja osób wykluczonych cyfrowo, którym może być również 

Przewodniczący Rady Dzielnicy. Dodał, że miał jednak nadzieję, że zamieszczaniem 

dokumentów na stronie będzie się zajmowało Biuro ds. Rad Dzielnic. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – zgodził się, że nie ma przeciwskazań żeby Biuro 

ds. Rad Dzielnic zajmowało się tym jeśli będzie miało odpowiednie zasoby ale nie byłoby 

też dużym problemem, żeby robili to Przewodniczący rad.  

Andrzej Stelmasiewicz – członek Komisji – stwierdził, że słucha tej dyskusji z dużym 

niesmakiem ponieważ rady dzielnic jak zwykle próbują się przedstawić jako bardzo 

pokrzywdzone. Dodał, że przecież w każdej radzie oprócz Przewodniczącego w radzie jest 

jeszcze kilkanaście osób.  

Przemysław Malak – członek Komisji – spytał czy możliwe byłoby żeby zajęli się tym 

informatycy. Wyraził opinię, że nie mają oni zbyt dużo zajęć. Spytał też czy zmiany 

statutowe spowodują, że faktury za przedsięwzięcia z części środków, które są 

przeznaczone dla szkół będą przekazywane  do tych szkół. 

Paweł Kordowski – kierownik Referatu ds. Rad Dzielnic – odpowiedział, że żadne 

faktury nie idą do szkół. Dodał, że zajmuje się tym Gdańskie Centrum Usług Wspólnych. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – upewnił się, że w takiej sytuacji Rada Dzielnicy 

nie musi przechowywać kopii faktur i jeśli jakieś mieszkaniec będzie chciał uzyskać 

informacje, to może się zwrócić to GCUW. 

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

przypomniała, że są to środki publiczne i każdy wydatek ma fakturę albo również umowę.  

Natomiast jeśli rada nie ma u siebie dokumentów i tak przechowywane są one 

w wydziałach Urzędu Miejskiego bądź jednostkach. Dodała, że po zmianie statutów trochę 

ulegnie to zmianie.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – stwierdził, że jest to chyba największym 

obciążeniem administracyjnym Przewodniczących Zarządów. Natomiast protokoły czy 

uchwały to są niewielkie liczby dokumentów. 

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech – 

Lipce – powiedziała, że jak najbardziej rady chcą działać ale nie wiadomo jacy ludzie będą 

w przyszłych kadencjach i powinno to zostać zunifikowane. Wyraziła też opinię, że rady 

robią bardzo dużo rzeczy bez odpowiedniego zaplecza. Stwierdziła też, że byłaby dużo  
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większa transparentność gdyby zamieszczaniem dokumentów rad dzielnic zajmowało się 

Biuro ds. Rad Dzielnic.  

Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami – 

powiedziała, że w gruncie rzeczy zamieszczanie na stronie internetowej nie jest 

problemem nie do rozwiązania. Dodała, że w przyszłości będzie to wyglądało inaczej  

i trzeba zobaczyć po prostu jak to będzie funkcjonowało po zmianach.  

Przemysław Malak – członek Komisji – powiedział, że zna również takie sytuacje kiedy 

GZDIZ nie poinformował, że nie wydął wszystkich pieniędzy na jakąś inwestycję. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – stwierdził, że niestety nie da się wszystkiego 

wpisać do statutu i pewne kwestie dotyczące współpracy powinny zostać wypracowane. 

Zgodził się z S. Betlej, że trzeba poczekać jak w praktyce będzie wszystko funkcjonować po 

wejściu uchwał w życie.  

Paweł Kordowski – kierownik Referatu ds. Rad Dzielnic – dodał, że wszyscy, również 

rady będą musieli się nauczyć pracy w realiach nowego statutu. Jeśli chodzi o publikację 

to trzeba wypracować jakiś schemat działania, żeby ułatwić pracę wszystkim i żeby np. 

można byłoby jak najszybciej dostosować uchwałę pod względem dostępności cyfrowej.  

Monika Mazurowska – Zarząd Dzielnicy Aniołki – spytała czy strony internetowe poza 

Gdansk.pl będą mogły dalej funkcjonować i czy będzie można przeznaczać na to środki. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – powiedział, że formalnie jest taka możliwość, 

ale jeśli jest możliwość prowadzenia tych stron na gdansk.pl może pojawić się pytanie 

o zasadność prowadzenia tych stron. Dodał, że oczywiście jest to temat do dalszej 

dyskusji.  

Spytał czy są jeszcze jakieś głosy w kwestii autopoprawek czy można przejść do 

głosowania. 
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Przystąpiono do głosowania. 

1) autopoprawka do druku 1597 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Aniołki  

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

                    

  

 

2) autopoprawka do druku 1598 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Brętowo 

 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 
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4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

3) autopoprawka do druku 1599 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Brzeźno  

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

 

 

 



8 
 

 

 

4) autopoprawka do druku 1600 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Chełm 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

5) autopoprawka do druku 1601 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Jasień 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 
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4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

6) autopoprawka do druku 1602– dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Kokoszki 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 
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7) autopoprawka do druku 1603 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Krakowiec-Górki Zachodnie 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

8) autopoprawka do druku 1604 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Letnica 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 
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5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

9) autopoprawka do druku 1605 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Matarnia 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 
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10) autopoprawka do druku 1606 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Młyniska 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

11) autopoprawka do druku 1607 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Nowy Port 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  



13 
 

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

12) autopoprawka do druku 1608 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Oliwa 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

13) autopoprawka do druku 1609 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Olszynka 
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L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

14) autopoprawka do druku 1610 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Orunia Górna – Gdańsk Południe 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 
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6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

15) autopoprawka do druku 1611 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Orunia - Św. Wojciech – Lipce 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

16) autopoprawka do druku 1612 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Osowa 
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L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

 

17) autopoprawka do druku 1613 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Piecki – Migowo 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 
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5. Malak Przemysław  + 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

18) autopoprawka do druku 1614 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Przeróbka 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

19) autopoprawka do druku 1615 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Przymorze Małe 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 
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2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

20) autopoprawka do druku 1616 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Przymorze Wielkie 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 
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21) autopoprawka do druku 1617 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Rudniki 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

22) autopoprawka do druku 1618 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Siedlce 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 
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4. Golędzinowska  Anna + 

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

23)  autopoprawka do druku 1619 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Dzielnicy Stogi 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

24) autopoprawka do druku 1620 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Strzyża 
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L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

25) autopoprawka do druku 1621 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Suchanino 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 



22 
 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

26) autopoprawka do druku 1622 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Śródmieście 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

27) autopoprawka do druku 1623 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Ujeścisko – Łostowice 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 
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2. Plewa Romuald + 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

28) autopoprawka do druku 1624 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

VII Dwór 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 
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29) autopoprawka do druku 1625 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Wrzeszcz Dolny 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

30) autopoprawka do druku 1626 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Wrzeszcz Górny 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 
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5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

31) autopoprawka do druku 1627 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Wyspa Sobieszewska 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

32) autopoprawka do druku 1628 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Wzgórze Mickiewicza 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 
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1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

33) autopoprawka do druku 1629 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Zaspa – Młyniec 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 
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7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

34) autopoprawka do druku 1630 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Zaspa – Rozstaje 

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 

 

3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

35) autopoprawka do druku 1631 – dotyczy uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy 

Żabianka - Wejhera- Jelitkowo- Tysiąclecia  

L.p.  

Nazwisko  i imię 

 

Za 

 

Przeciw 

 

Wstrzymał się 

 

1. 

 

 Ważny  Karol 

 

+ 

  

 

2. 

 

Plewa Romuald 

 

 

  

+ 
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3. 

 

Błaszczyk Kamila 

 

+ 

  

 

4. 

 

Golędzinowska  Anna 

 

+ 

  

 

5. 

 

Malak Przemysław 

 

 

  

+ 

 

6. 

 

Perucki  Jan 

 

+ 

  

 

7. 

 

Stelmasiewicz Andrzej 

 

 

  

 

 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – podziękował za sprawne przegłosowanie 

autopoprawek. Poprosił jeszcze radnych o wyrażenie opinii jak powinny według nich 

przebiegać prace nad zmianami granic. 

Paweł Zarzycki – spytał o czy może prosić o przesłanie tekstu ujednoliconego uchwały. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – odpowiedział, że tekst jednolity uchwały 

powstaje dopiero kiedy zostanie ona przyjęta przez Radę Miasta. Dotychczasowy tekst był 

tekstem roboczym. 

Paweł Zarzycki – upewnił się, że będzie on dostępny na stronie Rady Miasta. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – powiedział, że z tego co wie to tak, natomiast 

może też wysłać druk na maila. Odniósł się do wypowiedzi na czacie radnej Agnieszki 

Bartków, że nie warto już zajmować się zmianami granic w obecnej kadencji. Zgodził się 

z tym, że bardzo daleko idące zmiany granic byłyby teraz trudne natomiast powinny być 

zrobione korekty aby uporządkować kilka wyjątkowo absurdalnych sytuacji, np. gdzie jakiś 

budynek był w dwóch dzielnicach.  

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech –

Lipce – spytała jak zostanie to rozwiązane jeśli obie dzielnice będą rościły sobie prawo do 

danego budynku. 

Przemysław Malak – członek Komisji – powiedział, że nie ma powodu do zmartwienia 

bo np. w dzielnicy Piecki – Migowo jest w dobrych relacjach z Ujeściskiem i wkrótce będzie 

przygotowana uchwała gdzie obydwie jednostki zgodzą się na zmianę granic.  

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech –

Lipce – powiedziała, że w Radzie Dzielnicy Orunia może być to problem. Dodała, że na 
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pewno będzie jeszcze tutaj potrzebna dyskusja i Rada Miasta potraktuje wszystkie rady 

dzielnic sprawiedliwie. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – spytał czy Rada Dzielnicy Orunia– Św. Wojciech 

–Lipce wysyłała jakieś wnioski w tej sprawie.  

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech –

Lipce – odpowiedziała, że nie ponieważ jest to konfliktogenne i rada oczekuje wsparcia 

ekspertów. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – poprosił o przesłanie konkretnego wniosku 

mailem na adres p. Magdy Garbowskiej. 

Agnieszka Bartków – Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech –

Lipce – zwróciła uwagę na konieczność posiadania narzędzia definiującego, aby 

w momencie zmiany granic dzielnice nie zabierały sobie wzajemnie działek.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – odpowiedział, że takie narzędzie się już 

pojawiło. Wydział Geodezji przygotował listę miejsc gdzie jest taki problem. Dodał, że 

podczas spotkanie z Dyrektorem Wydziału Geodezji zaprezentowano wyniki prac nad 

projektem GeoGdańsk. Padła propozycja aby stworzyć osobną uchwałę dotyczącą 

podziału terytorialnego Miasta.  

Romuald Plewa – członek Komisji – powiedział, że założenie jest takie, że będzie 35 rad 

dzielnic i nie będzie wspomnianych wcześniej konfliktów. Wszystko ma być czytelne.  

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – ponowił pytanie odnośnie sposobu pracy nad 

zmianami granic. 

Anna Golędzinowska – członek Komisji – zgodziła się z tym, że trzeba przede wszystkim 

uporządkować oczywiste absurdy. Dodała, że jej zdaniem jeśli chodzi o podziały warto to 

uporządkować z myślą o wygodzie mieszkańców. 

Kamila Błaszczyk – członek Komisji – wyraziła opinię, że na najbliższym posiedzeniu 

Komisja powinna zebrać wszystkie otrzymane uwagi i na tej podstawie stworzyć plan 

pracy nad tym zagadnieniem.  

Przemysław Malak – członek Komisji – zauważył, że zgodnie z paragrafem 60 Statutu 

Miasta na obszarze dzielnicy musi zamieszkiwać nie mniej niż 2000 mieszkańców. Dodał, 

że są trzy dzielnice w których tego nie ma, powinno się więc tym zająć. 

Karol Ważny – Przewodniczący Komisji – po wysłuchaniu uwag zaproponował termin 

posiedzenia Komisji w maju. Spytał kiedy radnym pasuje spotkanie. 

Wstępnie członkowie Komisji ustalili termin posiedzenia 16 maja. 
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Przewodniczący Komisji poinformował o wyczerpaniu porządku posiedzenia. Sprawdził 

obecność. Zamknął posiedzenie – godz. 18:45. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji  ds. Reformy                                              

Jednostek Pomocniczych 

Miasta Gdańska 

 

         /-/ Karol Ważny 

Protokołowała: 

Magdalena Garbowska 

Pracownik  Biura Rady Miasta Gdańska 

  

  

  

 

 

 

 


